
ERREGISTRO ZIBILA-REN PRIBATIZAZIOA, 

GALDETEGIA ETA JUSTIZIA SAILA 

Eusko Jaurlaritzako Justizia Administrazioko Zuzendariak, 

ondoezik dagoela esanez, Justizia Ministerioari egindako idatzia 

dela-eta (EIZUn argitaratua atzo), LABek honako hau adierazten 

du: 

Asteartean, lehendabiziko alarmak jasotzen hasi ginen bezain 

laster, sindikatu honek exijitu zion zuzendariari inplikatzeko 

behingoz. Justizia Ministerioak Eusko Jaurlaritzaren ardura diren 

langileei (erregistro zibiletako guztiak) galdetegia betetzeko 

agintzea onartezina da. Baina hori bezain larria da Justizia Sailak 

ez jakitea -eta ez galdetzea- zertarako den inkesta hori; eta are 

larriagoa ez jakitea zer gertatuko den erregistro zibilarekin. 

Horrek guztiak frogatzen du gobernu honi ez zaiola axola. Dena 

den, inplikatu gabe, ondo geratzeko, sindikatuei proposamenak 

egiten badakiela agerian utzi du. 

Ez digute oraindik esan zer gertatuko den langileekin erregistro 

zibilak Justizia Administrazio barruko zerbitzua izateari 

uztekotan. LABek argi hitz egin zuen: EJren menpeko 

langileek ez dute bete behar formulariorik eta saila behartuta 

dago kontu hori gelditzera, ministerioak dagokion azalpena 

eman arte. Izan ere, badakigu inkesta egitearen aurka dauden 

zenbait epaile badaudela. Non kokatzen da EJ? Zein da haren 

inplikazioa kontu honetan? Zuzendaria haserre zegoen LABek 

beste inork ez ziolako jakinarazi zer gertatzen ari zen. 

Kexaka bai, baina informazioa bere esku dagoenean ikusi dugu 

zer egiten duen. 

LA PRIVATIZACIÓN DEL REGISTRO CIVIL, EL 

CUESTIONARIO Y EL DEPARTAMENTO DE JUSTICIA 

Ante el escrito sobre el malestar de la Dirección de la 

Administracion de Justicia del Gobierno Vasco formulada al 

Ministerio de Justicia (publicada ayer en EIZU), LAB tiene que 

decir lo siguiente: 

El martes, en cuanto empezamos a recibir las primeras alarmas, 

este sindicato se puso en contacto con el director exigiéndole que 

se implicase de una vez por todas. No solo es intolerable que el 

Ministerio de Justicia mande rellenar un cuestionario a un 

personal que depende del Gobierno Vasco -como es el caso de los 

Juzgados de Paz-, si no que el Departamento de Justicia no sabe 

ni pregunta para qué hay que rellenar ese formulario y tampoco 

sabe lo que va a pasar con el registro civil. Todo ello demuestra 

que a este gobierno le da igual. Ahora eso sí, hace propuestas a 

los sindicatos para quedar bien sin implicarse. 

A día de hoy, no nos dicen qué va a pasar con las funcionarias y 

los funcionarios, en caso de que el registro civil deje de depender 

de la Administracion de Justicia. LAB habló claro: el personal 

dependiente del GV no debe rellenar ningún formulario y el 

departamento está obligado a paralizar esto hasta que el 

ministerio le dé una explicación. De hecho, sabemos de jueces 

que están en contra de realizar la encuesta. ¿Dónde se encuentra 

el GV, cuál es su implicación en todo este asunto? El director se 

quejó de que únicamente LAB le comunicó lo que estaba 

pasando, que nadie más le había dicho nada. 

Queja sobre queja, pero una vez que tiene la información ya 

hemos visto qué es lo que hace. 

 


